Customer Notice 乘客通告

發佈日: 2025年12月24日 張貼至: 2026年3月3日



路線 Route 94A

服務更改 — Service Alteration

為配合巴士路線計劃,由 2026 年 1 月 3 日 (星期六),上述路線將實施以下改動:

In accordance with Bus Route Planning Programme, with effect from 3 January 2026 (Saturday), there will be service alterations for the captioned route. Details are as follows:

10110445.			
服務改動 Service Adjustment	● 提早尾班車至晚上 6 時 30 分由 華富(中) 開出		
	The last departure will be advanced to 6:30 p.m. from Wah Fu		
	(Central)		
	● 新增只往利東邨之特別班次		
	Addition special departures terminating at Lei Tung		
	● 班次服務調整		
	Adjusted headway		
	● 增設巴士轉乘計劃來往利東至華富		
	Additional Bus-Bus Interchange arrangements between Lei		
	Tung to Wah Fu		
時間表 Timetable	由華富(中) 開出 From Wah Fu (Central)		
	<u>星期一至五 Mon - Fri</u>	班次 Headway	
	0600 - 0700	30	
	0712* #,0725,0735#,0745		
	#以利東街市為終點站 Terminates at Lei Tung Market	/	
	*新增特別班次 Addition Special departure		
	0815 - 1830	25 - 30	
	星期六、日及公眾假期 Sat, Sun & Public Holiday	班次 Headway	
	0600 - 1830	30	



Customer Notice 乘客通告

發佈日: 2025年12月24日 張貼至: 2026年3月3日

由 利東 出發往 華富 Depart from Lei Tung forward Wah Fu			
第一程車程	第二程車程	車費	
路線 Route 98	路線 Routes 38,41A,42,48,73	\$ 4.2	
由 華富 出發往 利東 Depart from Wah Fu forward Lei Tung			
第一程車程	第二程車程	車費	
路線 Route 48	路線 Routes 91,98	Ċ4.2	
路線 Route 73*		\$4.2	

- 路線73之乘客,於轉乘路線91,98前,上、落車時必須使用同一張八達通 或 同一個電子支付工具 的帳戶在收費器確認,方可享有分段收費及轉乘優惠。
 - To enjoy the section fare and interchange discount, customers must present the same Octopus card or use the same e-payment user account when boarding and alighting the bus on route 91,98 after transferring from route 73.
- 乘客必須以同一張八達通卡或同一個電子支付工具的帳戶繳付所有有關車資,方可享有轉乘優惠。
 To enjoy the discount, both journeys should be paid by the same Octopus card or same e-payment user account.

有關巴士轉乘車費優惠詳情,請參閱城巴網頁。敬請留意。

For details of Bus-Bus Interchange concession and discount, please refer to Citybus website. Thank you for your attention.

營運部 (港島) 啟

Operations Department (HK Island)

BW/im

